
 
 

Vedrørende  

Skolebestyrelsesmøde 
 

Fakta om mødet 
Mødetidspunkt: 17.00-20.00 

Mødested: Konferencerummet Engstrandskolen 

Referent: Ledelsen 

 
Dagsorden 
 

1. Velkommen 

Gennemgang af referat fra seneste møde i skolebestyrelsen 

 

Referat: 

Referatet godkendt 

 

2. Sundhedsprincip 

Orientering  

 

Referat: 

Der kom input til sundhedsprincippet omkring mad og måltider. Forslag til at der skal 

skrives noget omkring, at der arbejdes med sundhed i alle fag og på alle årgange. 

Biologi og madkundskab skal fjernes som konkrete fag – det er alle fag. 

Der skal tilføjes, at skolen skal skabe et rum, hvor der er en god kultur omkring 

madpakken. Der skal tilføjes at fx sodavand og energidrikke er forbudt. 

Skal vi have noget med omkring køleskabe / mikroovne.  

Vi hænger plakaten op forskellige steder på skolen. 

 

3. Deltagelsesmuligheder for alle 

Orientering og drøftelse 

 

Referat: 

Orientering med arbejdet omkring deltagelsesmuligheder og hvordan vi arbejder med 

det på skolen. Morten fortæller om de tre ben (Organisering, rammer og rutiner samt 
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den lærende organisation) i arbejdet, samt nogle af de tiltag vi allerede nu har snakket 

om. Der bliver italesat at vi også skal huske at kigge på de fysiske rammer. 

Hvornår er der temaaftener for forældre? 

 

4. Omdeling af velkomstfolder 5. november 16.30-19.00 

Orientering og beslutning 

 

Referat: 

Følgende kan deltage til udleveringen af velkomstfoldere: Humma, Tania, Martin, 

Natascha, Line, Christian, Christina, Line, Stina 

Der skal skrives på listen om der i forvejen er søskende på skolen. 

 

5. Årgangskonferencer 

Orientering  

 

Referat: 

Vi kører årgangskonference to gange om året på hver årgang. Det er teamet omkring 

årgangen der deltager. Vi kigger på de ressourcer eleverne har samt hvordan de ligger 

fagligt. Vi bruger det som et pædagogisk og didaktisk redskab og for at danne os et 

overblik over alle elever på årgangen. På 8. årgang skal alle med gennemsnittet under 

5 have en faglig eller vejledningsmæssig indsats. På 9. årgang er det ligeledes hvis 

man har en karakter under 5 medmindre man ønsker en uddannelse der kræver 

karakteren 02.  

I forhold til indsatser kigger vi på grupper i stedet for på enkelte børn. 

 

6. Skolens økonomi  

Fast punkt til orientering 

 

Referat: 

Fortsat en bekymring for årets resultat. Vi har fået lidt ekstra fleksible midler fra en 

central pulje, som betyder, at det samlede resultat er en smule bedre.  Vi regner fortsat 

med et underskud på ca. 2. mio.   

 

7. Skolens elevtal  

Fast punkt til orientering 

 

Referat: 

513 elever den 9. oktober 2024 

 

8. Trivsel  

Fast punkt til orientering 

 

Referat: 

Der er trivselsindsatser på forskellige årgange bl.a. 2. og 5. årgang blev der talt lidt 

ekstra om. Vi afsætter ressourcer der hvor vi oplever behov og vil gerne prioritere 

indsatser der er forebyggende.  

 

9. Nyt fra:  

a. SKOK 

 

Referat: 

• Diskuterede de nye ting fx karaktergivningen. Her var der bred 

enighed om, at der ikke skal gives karakterer fra 6. klasse. 
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• Man snakkede også om projektopgaven – den skal være mere 

praktisk og mindre akademisk. Muligvis kan det også hænge sammen 

med uddannelsesønske efter 9. klasse. 

• Der kommer nye valgfag hvoraf det ene nye fag skal være 

teknologiforståelse 

• Der er et grundlæggende ønske i kommunen om, at der skal 

uddannes flere bevægelsesvejledere. 

• Obligatorisk praktik for 7. – 9. klasse  

• Christian er nyt medlem på Engstrandskolens ”Rådet for idrætslinjen” 

 

b. Ledelsen  

- 

 

c. Medarbejdere 

 

Referat: 

Remi inviterer forældrene til at komme og kigge på motionsdagen.  

9. klasserne er ansvarlige på de enkelte poster på ruten. Der er 5 og 10 km 

løb. 3 km gang og 45 elever der er tilmeldte til triatlon.  

 

d. Elevrådet 

 

Referat: 

Første elevrådsmøde er afholdt og her kiggede elevrådet på tre punkter i 

UVM-undersøgelsen.  

- Toiletternes renlighed 

- Spædende pauser 

- Læringsmiljøer 

I forhold til pauserne er ønsket, at legepatruljen starter op allerede efter 

sommerferien 

 

Der har været opstilling til næstformand og formand.  

 

Der har været møde i fælles ungdomsråd (FU). Her blev der snakket om 

forskellige mærkesager og mødet bliver afholdt på rådhuset. 

Der er i dag blevet lavet en kampagnevideo som skal tiltrække flere 

medlemmer. 

 

e. Udvalg 

- 

 

10. Eventuelt  

 
Referat: 

Morten, Nadja og Tue skal på kursus i at lave nye hjemmesider.  
Line, Carsten og Morten er med i PR udvalget. Remi melder sig til gerne at være med. 

Dette udvalg skal i gang igen.  
  

Lukket dagsorden  
Der skrives ikke referat til punkter på den lukkede dagsorden 

 

1. Personalerelateret  

a. Opsigelser  



Side 4 af 4 

b. Ansættelser 

c. Fravær 

 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
 

 


